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Nincs (már) mit kérdezni
Szemüveg
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Debrecen – Sose gondoltam volna, hogy ezt leírom egyszer, ám most mégis: nem ártana fideszéknél KZ-t valahogy pótolni.
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És ezt komolyan is gondolom. Na nem kifejezetten a sármos fizimiskája hiányzik, hanem az a szerep, amit itt ráosztottak, és amit ő – jól, rosszul, de – betöltött. Kovács Zoltánt lehetett ugyanis hívni, keresni, ha a Fidesszel kapcsolatban akart az ember (hivatalos) információhoz jutni. Akár Kósa Lajosról, akár a pártszervezetről volt szó, ő jelentette a kapcsot a sajtóhoz. A „kommunikációja” persze legtöbbször csak semmitmondó közleményekben nyilvánult meg, de azért mégis: a mostaninál talán kicsivel jobb volt a helyzet; legalább megnyikkant valaki a Fidesz nevében.


Körülbelül két hete Aba-Horváth István miatt kerestem őket. Először a városházára mentem, hogy megkérdezzem a sajtóreferensen keresztül a polgármestert, mit szólnak a Lungo Drom kéréséhez, amelyben Aba-Horváth eltávolítását kérték. A Lungonak ugyanis nem tetszett, hogy a Fidesz Hajdú-Biharban a 13. helyen szerepelteti Abát a listán, amivel biztos befutónak tekinthető az őszi választásokon. És azt kérték Kósa Lajostól, hogy ne őt indítsák a cigány jelöltek közül, hanem mást, akit majd a Lungo Drom ajánl a figyelmükbe. Szóval erről akartam megkérdezni a polgármester véleményét, de a városházáról elhajtottak. Azt mondták: politikai ügyekben és témákban Széles Diánát keressem, önkormányzati képviselőként ő gondoskodik válaszról, nyilatkozatról. Jó, kerestem őt: a telefont nem vette fel, de legalább az sms-ben kért e-mail címet megadta. Kérdést elküldtem, majd pár nap múlva egy udvarias érdeklődést is postáztam ugyanoda. „Megkapta? Választ várhatok? Mikor?” – szerettem volna tudni. Válasz azonban nem érkezett.


KZ pedig már biztos reagált volna, gondoltam, mert az ubiszezon és nyaralás ellenére, ha a Lungo Dromban forrnak az indulatok, mégiscsak illene mondani valamit. Legalább annyit, hogy igen, a levelet megkaptuk, de ez nem befolyásolja a Fidesz jelöltlistáját, Aba marad, ahol van. Vagy azt, hogy igen, a levelet megkaptuk, és figyelembe vesszük a kérést, mert ha a Lungo ezt akarja, annak biztos oka van.

Miközben hiába vártam a választ, a városházáról újabb kontaktember nevét és elérhetőségét kaptam meg. Hátha ő majd segít! Kérdés, kérés újfent elküldve, és csodák csodája, hamarosan válasz érkezett. Amiben türelmet kértek... Majd csöngött a telefon a kontaktszemélytől, hogy legyek kedves hívjam fel ezt meg ezt a számot (nem mobilt), mert Rácz Róbert szokta az ilyen ügyeket intézni, megválaszolni.


Nem hívtam. Nem azért, mert Rácz Róberttől nem akarom megkérdezni, hogy mit szólnak a kisebbségi szervezet felvetéséhez, hanem azért, mert közben a téma szép lassan okafogyottá vált. A Lungo Drom nyílt leveleinek írói egymásnak estek, felháborodtak, bocsánatot kértek a megrágalmazott jelölttől és kiléptek (már aki), Aba-Horváth István pedig maradt a 13. helyen, ahol volt. Most akkor mit kérdezzek már ez ügyben?

Bezzeg ha KZ még itt lenne, biztosan kaptam volna két napon belül egy hivatalos választ arról, hogy a Fidesz kitart a hűséges emberei mellett. Ezúttal konkrétan a mellett az ember mellett, akitől 2007-ben Kósa Lajos, Debrecen polgármestere és Rácz Róbert, a megyei önkormányzat elnöke Tolerancia-díjat vett át, mivel Aba-Horváthék szerint példaértékű volt, ahogyan a megyei vezetők a kisebbségekkel foglalkoztak.


Ennyit kellett volna mondani, ám most már mindegy. A türelem ugyan nem, de a kérdés oka elfogyott.
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B. Gergely Krisztina 

b.gergely.krisztina@civishir.hu
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolót]Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.
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[image: Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrök]Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrökEgy járművet azonnal kivontak a forgalomból.
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Gazdaság


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
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Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
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Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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